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БАЊАЛУКА - Предсједавајући Предсједништва БиХ Небојша Радмановић изјавио је
вечерас Срни да муфтија санџачки Муамер Зукорлић вјерска питања може мирно
рјешавати у држави Србији.
  
  "Муфтија Зукорлић већ дуже звецка оружјем, а грађанима западног Балкана таквих
игара је преко главе", рекао Радмановић.
  
  Министар унутрашњих послова Србије Ивица Дачић рекао је да очекује од Сарајева да
ће се понашати у складу са добросусједским односима, поводом најава Бошњачког
националног вијећа санџачког муфтије Муамера Зукорлића да ће затражити од
Сарајева помоћ за интернационализацију бошњачког питања у Србији.
  
  Дачић је рекао да је апсолутно непотребна интернационализација бошњачког питања у
Србији, те додао да није сигуран да је и међународна заједница више заинтересована да
се стално интернационализују неки нови проблеми на овом простору.
  
  "Очекујемо да се Сарајево понаша у складу са оним што смо већ договорили у
протеклом периоду, а то је да се развијају добросуседски односи. О свему се може
разговарати, мислим да такав вид интернационализације бошњачког питања апсолутно
није потребан", рекао је Дачић.
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